
 
 

Styrelsemöte med Södra Åsnens fibernät ek. förening 

Protokoll 
 
Tid och plats:  2024-04-17 Lönsbygd Norregård 
 
Närvarande: Tore Ragnarsson, Agnetha Ragnarsson, Ingvar Johansson, 

Leif Karlsson, Victor Jönsson, Maria S Karlsson 

 
 
 

1.   Sammanträdet öppnas. 
 

2.  Maria S Karlsson valdes till mötessekreterare. 
 

3.  Viktor Jönsson och Agnetha Ragnarsson valdes till 
protokolljusterare. 

 
4. Dagordningen godkändes. 

 
5. Föregående protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 

 
6. Ekonomi 

Det nya bokföringsprogrammet Fortnox är nu igång och fungerar 
mycket bra. Folins revisionsbyrå har hjälpt till att få igång programmet 
och med information. Folins redovisningsbyrå har fått jobbet med 
föreningens deklaration. 

 
7. Faktura Ekedalen och Elmehult 1:17. 

När inblåsningen till Ekedalens fiber skulle göras stötte de på hinder 
på vägen. Det var en plastbit i slangen som hindrade. Nu håller de på 
att utredas vem som ska stå för kostnaden. Styrelsen har fått till sig 
att vi inte ska stå för kostnaden. Det kommer ta tid att få ut en faktura 
till Ekedalen på grund av ovanstående. 
Elmehult 1:17 vill bli fakturerad samtidigt och är beredda att vänta tills 
allt är utrett. 
Kvanamo Sandåsen 1:6 har ny ägare, överlåtelsen är på gång och 
de kommer få sin första fakturera i mars.  
Utnäs 1:17 ska ha sålts men inte registrerats vilka de nya ägarna är. 
Kurt Nilsson Dunsmåla 1:5, har överlåtit huset till brorsbarn. En 
överlåtelse av fibernätet måste lämnas in även om Kurt bor kvar. 
Sandåsen 1:4 har överlåtit till ägarnas två barn. Här måste 
överlåtelse av fiberkontrakten ske. 

 



8. Nya anslutningar: 
Patrik Persson och Jeanette Björck Lönsbygd 1:7 ska anslutna till 
fibernätet i slutet av maj. De vill ha hjälp att plöja ner slangen från 
tomtgräns till hus. 
Anders Häggblad Törnabygd 1:9 vill ansluta sig till fibernätet. Innan 
arbete och anslutning måste ett markavtal tecknas med Karin 
Mårtensson. 

 
9. De som ska väljas om eller avgå till styrelsen är Viktor Jönsson, 

Ingvar Johansson och Leif Karlsson. De har gett klartecken att de kan 
ställa upp i två år till. 

 
10. Ev. överlåtelse av fibernätet.  

Styrelse är enhetligt eniga om överlåtelse av fibernätet. 
Orsaken är när reparationer börjar kan det komma att bli stora 
kostnader. Huvuddelen av styrelsen har varit med från start 2011. 
Styrelse lämnar in en proportion till årsmötet. Överlåtelsen måste 
framgå i kallelsen till föreningsstämman, för årsmötet. 
Styrelsen beslutade att inte godkänna ev. uppsägningar av medlems- 
skap tills det blir klart hur det går med ev. överlåtelse. 
Om det blir ja från medlemmar på årsmötet, ska det vara en extra 
stämma runt september 2024.  

 
11. Årsmöte planeras att vara i Parken i Urshult den 31/5 kl. 18. 

Kallelsen måste ut i mellan 19/4–17/5, i kallelsen måste 
propositionen nämnas. 
Till årsmötet serveras fralla, kaffe och kaka. 
 

12. Det var inga övriga frågor. 
 
13. Nästa möte blir den 13/5 kl. 18.30 hos Viktor. 
 
14. Mötet avslutas. 

 
 
 
 
_____________________  _____________________ 
 Ordf. Tore Ragnarsson    Sekr. Maria S Karlsson 
 
 
 
 
 
 
_____________________  _____________________ 
Justerare Agnetha Ragnarsson  Justerare Victor Jönsson 

 


